
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 

2018. szeptember 20-án, csütörtökön 15:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 

jegyzőkönyve 

 
72/2018. (IX. 20.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
73/2018. (IX. 20.) határozat a napirendi pontokról 
74/2018. (IX. 20.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 
3/2018. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosításáról 
75/ 2018. (IX. 20.) határozat a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozásról. 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Humánügyi Bizottságának 2018. 
szeptember 20-án, csütörtök 15:00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak:  Benedek Éva    bizottsági elnök 
   Diamantné Bodák Ildikó   bizottsági tag 

Lévainé Apagyi Erika   bizottsági tag 
Som Istvánné    bizottsági tag 
Kmetty Károly    polgármester 

   Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
   Batki Gabriella    gazdasági vezető 
   Takács-Sánta Ágnes   művelődésiház vezető 

Oláh Henrietta    jegyzőkönyvvezető 
 

Igazoltan távol:  Cserepka András   bizottsági tag 
   Kiss László    bizottsági tag 
   Lehoczky Enikő    bizottsági tag 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 

 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

2. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozás 
3. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 

 
4. Pest Megye Közgyűlése által adományozható díjakra jelölésről 
5. Rendkívüli települési támogatások 
6. Egyebek 

 

Benedek Éva bizottsági elnök: Sok szeretettel köszöntök mindenkit a Humánügyi bizottság ülésén. 
Megállapítom, hogy a bizottság 4 tagja jelen van, a bizottság határozatképes. Cserepka András, Kiss 
László és Lehoczky Enikő jelezte távolmaradását, igazoltan vannak távol. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
felkérném Lévainé Apagyi Erika bizottsági tagot, aki egyetért a jegyzőkönyv hitelesítővel az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 72/2018. (IX. 20.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. szeptember 
20-án, csütörtökön 15:00 órakor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére Lévainé Apagyi Erika 
bizottsági tagot választja. 
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Benedek Éva bizottsági elnök: A napirendi pontok kiküldésre kerültek, van-e valakinek módosító 
javaslata? Amennyiben nincsen, aki a napirendi pontokat elfogadja az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva a Humánügyi Bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 73/2018. (IX. 20.) 
határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága a 2018. szeptember 
20-án 15:00 órakor tartott rendes ülésének napirendi pontjait az alábbiak szerint fogadja el: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosítása 

2. Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való csatlakozás 
3. Egyebek 

 

Zárt ülés keretében: 

1. Pest Megye Közgyűlése által adományozható díjakra jelölésről 
2. Rendkívüli települési támogatások 
3. Egyebek 

 
1. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 
28.) önkormányzati rendelet módosítása 

Benedek Éva bizottság elnöke: Van-e bárkinek javaslata, kérdése? Amennyiben nincsen, akkor aki 
elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 74/2018. (IX. 20.) 
határozata Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humánügyi Bizottsága Őrbottyán Város 
Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 3/2018. (II. 28.) önkormányzati rendelet módosítását a 
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való 
csatlakozás 

Benedek Éva bizottság elnöke: Szokás szerint előttünk van a felsőoktatásban tanulók 
támogatásának pályázatához csatlakozás. Van-e valakinek kérdése? Amennyiben nincs, aki 
támogatja a javaslatot az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Benedek Éva, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottságának 75/ 2018. (IX. 
20.) határozata a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázathoz való 
csatlakozásról. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humánügyi Bizottsága a határozati javaslatot, 
mely szerint: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Bursa 
Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíj pályázathoz csatlakozni kíván. 

Felkéri a polgármestert a Csatlakozási nyilatkozat megküldésére és a Minisztérium által kidolgozott 
feltételrendszernek megfelelően legkésőbb 2018. október 5-ig a pályázat kiírására. 

a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  
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3. napirendi pont: Egyebek 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Egyebekben kíván valaki mondani valamit?  

Kmetty Károly polgármester: Mikor kint voltunk Kalászon, akkor szó volt arról, hogy október 20-21-
én megtartanánk egy újabb összejövetelt, mondván, hogy nekik választások lesznek november 9-én 
és egyébként ez egy csapatépítő találkozó lenne. Többszöri egyeztetés után sem tudták 
megmondani, hogy pontosan hányan tudnának jönni. Próbáltunk mi október 20-21-re helyet foglalni, 
de már nem tartották fenn tovább a szállást, ezért a jövő évben állapodtunk meg. Ezt érdemesebbnek 
tartottuk, hogy ha nem központi rendezvényre szervezzük le. 

Benedek Éva a bizottság elnöke: Köszönjük. Van még valakinek mondanivalója? Amennyiben nincs 
akkor a nyílt ülést bezárom és zárt ülés keretében folytatjuk a munkát. 

Benedek Éva a rendes nyílt ülést 15 óra 14 perckor bezárta, a bizottság zárt ülés keretében 
folytatta a munkát. 

 

 

 Benedek Éva Lévainé Apagyi Erika 

 bizottsági elnök bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő 


